
Skjærviken båtforening

Styremøtereferat 1 2024
Dato: 18.01.2024

Sted: Teams

Deltakere:

Marius Einarsen X
Marianne Davidsen
Rino Bangor
Roger Thorvaldsen X
Jon Vidar Lauritzen X
Gro Underhaug X

Agenda:

1. Gjennomgang av forrige styrereferat (Leses gjennom før møtet)
2. Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul (Jon Vidar / Roger / Marius)
3. Økonomi. Marianne informerer om det er noe nytt. Er vi innenfor budsjett

(Marianne)
4. Ledige plasser i havna? Roger informerer om status på belegget i havna. Må

vi gjøre noen tiltak for å få det fullt? (Roger)
5. Sparetiltak: Har vi noen nye tiltak? Alle
6. Arbeidsgruppe bryggefront: Informasjon om status/fremgang (Rino)
7. Krav til renseanlegg. (Marius)
8. Betale båtplass når en ikke skal benytte den? (Alle)
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Referat:

1. Gjennomgang av forrige styrereferat (Leses gjennom før møtet)

Ingen kommentarer til styrereferatet fra 11.12.2023.

2. Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul (Jon Vidar / Roger / Marius)

Vedlikeholdsplanen: Ingenting.

Årshjulet: Forberede årsmøte.

3. Økonomi Marianne informerer om det er noe nytt. Er vi innenfor
budsjett (Marianne)

Marianne var ikke til stede, men har informert om status for 2023, og det ser bra ut. Vi må huske på at
kranen ikke er ferdig reparert på grunn av sykdom.

4. Ledige plasser i havna? Roger informerer om status på belegget i
havna. Må vi gjøre tiltak for å få det fullt? (Roger)

Vi har 5 ledige plasser for salg, 2 stk 4 meter, 1 stk 3 meter og 2 stk 2,5 meter plasser.

Det vil bli annonsert på hjemmesiden og facebooksiden til båtforeningen.

5. Sparetiltak: Har vi noen nye tiltak? Alle

Ingen nye tiltak.

6. Arbeidsgruppe bryggefront: Informasjon status/fremgang (Rino)

Rino har kontaktet de andre i arbeidsgruppen, og de er enig i at vi skal gå for det nye forslaget. Forslaget
vil bli lagt fram på årsmøtet. Rino skal ta kontakt med Henning for å få litt mer informasjon om
fundamentet på bryggefronten.
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7. Krav til renseanlegg. (Marius)

Mye tyder på at det vil komme krav til oppsamling av farlig miljøavfall fra småbåtforeninger. Dette vil bli
tatt opp på årsmøtet.

8. Betale båtplass når en ikke skal benytte den? (Alle)

Legge fram forslag til endring av tekst vedrørende utleie av båtplasser på årsmøtet. Teksten som er i dag
er noe uklar, og vi ønsker at det ikke skal være noe tvil angående tolkningen.
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Styremøtereferat 2 2024
Dato: 08.02.2024

Sted: Teams

Deltakere:

Marius Einarsen X
Marianne Davidsen X
Rino Bangor X
Roger Thorvaldsen
Jon Vidar Lauritzen X
Gro Underhaug X

Agenda:

1. Forberede årsmøte

Referat:

1. Forberede årsmøte

Årsberetning og innkallingen til årsmøtet ble gjennomgått og drøftet.

Innkallingen sendes ut i morgen 9.februar.
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Styremøtereferat 18.03.2024 
 
Dato: 18.03.2024 
 
Sted: Teamsmøte 
 
Deltakere: 

Marius Einarsen  x 

Anders Agnalt   

Rino Bangor  x 

Roger Thorvaldsen   

Jon Vidar Lauritzen  x 

Gerd Runhovde  x 

 
 
Agenda: 

1. Introdusering av de nye i styret. Gjennomgang av hvordan vi jobber o.s.v. 
(Marius) 

2. Status fra årsmøtet og medlemsmøtet (Marius) 

3.  Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul (Jon Vidar, Roger og Marius).  
4. Økonomi. Anders informerer om det er noe nytt. Er vi innenfor budsjett (Anders).  
5. Ledig plasser i havna? Roger informerer om status på belegget i havna. Må vi 

gjøre tiltak for å få det fullt? (Roger).  
6. Arbeidsgruppe bryggefront: Informasjon om status/fremgang (Rino).  

 

Referat: 

1. Introdusering av de nye i styret. Gjennomgang av hvordan vi jobber o.s.v. 
(Marius) 

 
2. Status fra årsmøtet og medlemsmøtet (Marius) 

Årsmøte: 

Hovedtema var gjennomgang av bryggefront og kostnader. Ramme for utbedring 
500 000 kr.  
Medlemsmøte: 

Flere saker ble tatt opp: 
a) Avfallsplan – i gang med å undersøke dette. Vi er pliktige til å ha en plan 

for dette i fremtiden. Dette må på plass før neste årsmøte. 

b) Port til bryggen. Diskusjon på dette på årsmøte. Årsmøte ble enige om å 
spare 75 000 kr. Det undersøkes med forsikringen om rabatten en har 
fortsatt blir gjeldende når foreningen nå ønsker å sette opp port, men 
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stoppe avtale med securitas. Dette er noe styret må ta tak i omgående 
pga utgående avtale med Securitas.  

c) Prat om båtplassene. Dette må inn til neste årsmøte. Diskusjonen er om 
hvordan utleie og salg skal foregå og kontrakter i forbindelse med dette. 
Her må lover og regler sjekkes. Dette er ett omfattende arbeid. 

 

3.  Se gjennom vedlikeholdsplan/års hjul (Jon Vidar, Roger og Marius).  
Jon Vidar har allerede begynt med dette arbeidet. Det er noen påler ytterst 

på brygga en nå ser på, pga slitasje i tillegg skal bommer kontrolleres. Det 
skal også males garasje og oljes på bryggen. Dette blir som en del av den 

store dugnaden som er planlagt.  
 

4. Økonomi. Anders informerer om det er noe nytt. Er vi innenfor budsjett (Anders). 
Her jobbes det nå med å få i gang den nye kasserer i rollen. Marianne er med i 
en overgangsperiode.  
 

5. Ledig plasser i havna? Roger informerer om status på belegget i havna. Må vi 
gjøre tiltak for å få det fullt? (Roger).  
Roger er ikke til stede på styremøte. Saken utsettes til neste styremøte. Det var 
ikke fullt belegg i fjor. Vi er avhengig av fullt belegg.  

 
6. Arbeidsgruppe bryggefront: Informasjon om status/fremgang (Rino). Her jobbes 

det. Er mange oppgaver å ta tak i. Arbeidsgruppen bør utvides. Det foreslås 

aktuelle kandidater til det. Viktig at fremgangen holdes oppe på dette. Det skal i 
første omgang lages en arbeidsplan for denne arbeidsgruppen, for å sikre 
fremgang i arbeidet. Det er mye arbeid opp imot kommunen og søknader. 

 
Saker som ble tatt opp utenom agenda/ saksliste/ Eventuelt:  
 

7. Arbeidet med porten igangsettes. Det er ulike hjelpere involvert som kontaktes.  
Det ble snakkes om ulike løsninger, plasseringer, backupløsninger mm. Jon Vidar 
Lauritzen kontakter Roar Lilloe Larsen å starter dette arbeidet. 

 
8. Innmeldt sak til styret: skade ved opptak av båt. Det snakkes om forsikringer via 

båtforeningen og eier sjekker sin forsikring. Båtforening dekker egenandel. Vi 
setter opp mer beskyttelse/ fendere fremover for å unngå slike skader. Vi sjekker 
opp hva som står i forsikringspapirene til båtforeningen.  

 

Referent og sekretær: 

Gerd Runhovde 

Skjærviken Båtforening 
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Styremøtereferat 18.03.2024 
 
Dato: 2024.04.08 
Sted: Skjærviken båtforening 
Deltakere: 
 

Marius Einarsen  x 

Anders Agnalt  x 

Rino Bangor  x  

Roger Thorvaldsen  x 

Jon Vidar Lauritzen  x 

Gerd Runhovde  x 

Tore Hunn  x 

 
Agenda: 

1. Leder av båtforeningen har meldt inn til styret ett ønske om å trekke seg som leder pga brudd på 
en en direkte instruks i bruk av kran i båthavna. 

2. evt: 
 

Referat: 

1. Leder informerer om årsak til at han velger å trekke seg. Kran på båthavna er for tiden ikke 
godkjent for bruk. Leder sendte ut mail om at kran ikke skulle brukes, men allikevel har den blitt 
brukt. Leder føler ett ansvar for at det skal skje noe ved bruk av kranen når den ikke er godkjent 
for bruk. Det ble snakket om ansvar hvis noe skulle skje. 
Det ble også diskutert hva styret skal gjøre for at slike hendelser ikke skal skje igjen. 
Det ble enighet om at styret sender et skriftlig varsel til den/ de det gjelder. Denne varsel betyr 
at styret ikke godtar slike hendelser i fremtiden. Advarselen håper vi fører til en stopp for videre 
instruksbrudd. Saken er tatt opp med de det gjelder.   
Det ble også snakket om HMS, risikovurdering av havna. Denne saken skal styret jobbe videre 
med.  
Styret oppfordrer Marius Einarsen til å fortsette som leder.  
 

2. Det ble snakket om at båtforeningen er en organisasjon som en yndet på frivillighet og ett ønske 
om at båtfolket skal ha det bra. Det ble ulike reaksjoner i etterkant av medlemsmøte hvor 
kommunikasjonsformen til tider kan være noe «klagete»/ sytete». Styret ønsker en slutt på 
dette. Styret oppfordrer til at «gamle saker» nå må få ligge og at vi må rette fokuset fremover, 
slik at båtforeningen kan ha fokus på andre viktige saker for båtforeningen.  

 

Referent og sekretær: 

Gerd Runhovde 

Skjærviken Båtforening 
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Styremøtereferat 18.04.2024 
 
Dato: 18.04.2024 
 
Sted: Båtforeningens lokaler 
 
Deltakere: 

Marius Einarsen  x 

Anders Agnalt  x 

Rino Bangor  x 

Roger Thorvaldsen  x 

Jon Vidar Lauritzen  x 

Gerd Runhovde  x 

 
 
Agenda: 

 

1. Godkjenne referat fra sist møte. Referat skal være lest før møtet. (Alle) 

2.  Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul (Jon Vidar, Roger og Marius) 

3. Økonomi. Anders informerer om det er noe nytt. Er vi innenfor budsjett (Anders) 
4. Ledig plasser i havna? Roger informerer om status på belegget i havna. Må vi 

gjøre tiltak for å få det fullt? (Roger) 
5. Arbeidsgruppe bryggefront: Informasjon om status/fremgang (Rino) 
6. Arbeidsgruppe port: Informasjon om status/fremgang (Jon Vidar) 

7. Vask i sanitæranlegg for sesongen 2024. (Marius) 
8. Sette opp stolper i sundet. Disse har blitt tatt av isen. (Marius) 
9. HMS. Vurdere tiltak for å forbedre sikkerheten i havna. (Marius) 

 

Referat: 

1. Godkjenne referat fra sist møte.  

Dette ble godkjent 
 
 

2.  Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul  
Vask av bryggen starter helg 19-21/4. Resterende arbeid innkalles til 

dugnad. Det planlegges for 2 dugnader. Dugnad 1 er oljing av brygger. 
Dugnad 2 er diverse arbeid som f.eks: port, kabelngedleging til ny adgangs 

port brygge, reparasjoner av småskader på brygga/ uteliggere, klippe gress, 
male garasjen, generelt rensing av tomt. Datoer for dugnad publiseres på FB 
og båtforeningens hjemmeside. Mye annet dugnadsarbeid er det teknisk som 

har ansvar/ jobber med.  
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3. Økonomi. 
Faktura for sommer kommer etter de 4 uttakene. Medlemmene kan forvente 
faktura i midten/ slutten av mai.  
 

4. Ledig plasser i havna? Roger informerer om status på belegget i havna.  
1stk =2,5M salg, 1stk = 3 M for salg, 2 stk = 4m for salg.  2stk = 3,5 m utleie, 1 
stk = 3 m utleie, 1stk= 4 M utleie.  

 
5. Arbeidsgruppe bryggefront: Informasjon om status/fremgang.  

Har snakket med geoteknikk. Disse driver med bl.a spunting. Fått anbefaling i å 
ikke gjøre det som er vedtatt på årsmøte. Vi går derfor ikke videre med dette 
prosjektet nå. Vi kommer til å måle videre utglidning og det ble på dette 

styremøtet snakket om geoteknikk kunne gjøre en risikovurdering av 
spuntveggen. Denne saken jobbes det videre med.  
 

6. Arbeidsgruppe port:  
Porten er bestilt og skal være ferdig produsert uke 17. Transport undersøkes og 
ordnes.   

 
7. Vask i sanitæranlegg for sesongen 2024.  

2 stykker har meldt interesse. Disse starter i mai og holder på ut september. 250 

kr.pr. vask. Sekretær organiserer dette.  
 

8. Sette opp stolper i sundet.  

Dette blir en del av vårdugnaden. Stolper kjøpes inn til dette 
 

9. HMS. Vurdere tiltak for å forbedre sikkerheten i havna.  

Teknisk komite er innkalt til møte angående dette 29.04.24. Det er ønskelig med 
en liten komitee på HMS.  
 

 

Referent og sekretær 
 

Gerd Runhovde 
Skjærviken Båtforening 
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Styremøtereferat 22.05.2024 
 
Dato: 22.05.2024 
 
Sted: båtforeningens lokaler  
 
Deltakere: 

Marius Einarsen  x 

Anders Agnalt  x 

Rino Bangor  x 

Roger Thorvaldsen   

Jon Vidar Lauritzen  x 

Gerd Runhovde   

 
Agenda: 

1. Godkjenne referat fra sist møte (alle) 
2. Vedlikeholdsplan/årshjul (Jon Vidar, Roger og Marius) 
3. Økonomi (Anders) 
4. Ledig plasser i havna (Roger) 
5. Arbeidsgruppe bryggefront (Rino) 
6. Arbeidsgruppe port ( Jon Vidar) 
7. HMS. Informere om tiltak fra møte med teknisk (Marius) 
8. Facebooksiden ønskes forandret (Gerd) 
9. Hjemmesiden til båforeningen (Gerd) 
10.  Sommerfest (Gerd) 
11. Leasing avtale gammel kran (Marius) 

 

Referat: 

1. Godkjenne referat fra sist møte. Referat skal være lest før møtet.  
Godkjent 

 

2.  Vedlikeholdsplan/årshjul. 
- Brygga må justeres på kjettinger. Vi prøver å justere disse selv. 

- Vårdugnad. Jon Vidar tar kontakt med Gerd og setter datoer. 
- Flomlys blir slått av 22.05.24. 

- Vurdere å sette på kappe på krana. Jon Vidar vurderer om det er mulig å 
bruke gammel kappe med små reparasjoner.  

 
3. Økonomi. 167899 kr på konto. Dette er før vårfakturering. 

Fakturaer blir sendt ut i overgangen mai/juni. 
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4. Ledig plasser i havna. 
Roger ikke tilstede, men ut fra Jottacloud som skal være oppdatert så er 
følgende plasser ledig for salg/utleie. 
Leie 1stk 3m. 2stk 3,5m. 2stk 4m. 

Salg 1stk 2,3m. 1stk 3m. 2stk 4m. 
Totalt: 9 ledige plasser. 
 

5. Arbeidsgruppe bryggefront:  
Georapport er studert av Rino og i denne ligger det en risikovurdering. Der er 

vurdert til at det er lite sannsynlig at noe vil skje og det ikke er nødvendig med 
noen tiltak.  
Styret vil derfor observere og ikke gjøre ytterligere tiltak nå. Slik situasjonen er 

nå vil styret vil derfor ta opp igjen saken på årsmøtet med ønske om å oppheve 

allerede besluttede tiltak. 

6. Arbeidsgruppe port.  
Porten er under oppføring. 
Det vil bli gravd ned kabel når båtene er ute for tilkopling til nøkkelkort system. 

Når port er klar så vil alle medlemmer få tilgang på sine eksisterende nøkler kort. 
Samt at vi vil kontakte alle som leier plass å be dem komme å motta kort der vi 
kun oppretter tilgang til brygge (ikke sanitært anlegg. Da dette kun er for 

medlemmer) Medlemmer får også tilbud om å kjøpe flere kort til 200kr stk. 
 

7. HMS. Informasjon om tiltak fra møte med teknisk: 

Teknisk skal fungere som en arbeidsgruppe med å lage HMS regler for havna. 
Styret vil be om en status etter sommeren. 
Det har blitt hørt at det er en dårlig stropp som brukes til krana. Marius Einarsen 

vil sende mail til Simon Andersen 22 mai og sjekke ut dette. Krana vil bli stengt 
igjen om ikke utstyret er i tilfredsstillende stand. 
 

8. Facebooksiden ønskes endret fra «side» til «gruppe»  
Gerd er ikke til stede. Saken blir flyttet til neste styremøte. 
 

9. Sekretær ønsker å informere om «tilstanden til hjemmesiden». 
Gerd er ikke til stede. Saken blir flyttet til neste styremøte. 
 

10. Sommerfest  
Gerd er ikke til stede. Saken blir flyttet til neste styremøte. 

 

11. Leasing avtale gammel kran (Marius) 
     Det har blitt nevnt at vi fortsatt har en leasing avtale på gammel kran. Det har    
     ikke blitt funnet spor av dette i budsjettet eller regninger. Kasserer  

     dobbeltsjekker dette til neste møte. 
 

Referent og sekretær: 

Gerd Runhovde 

Skjærviken Båtforening 
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Styremøtereferat 19.06.2024 
 
Dato: 19.06.2024 
 
Sted: Båtforeningens lokaler i båthavna 
 
Deltakere: 

Marius Einarsen  X 

Anders Agnalt   

Rino Bangor   

Roger Thorvaldsen  X 

Jon Vidar Lauritzen  X 

Gerd Runhovde  X 

 
 

  

Agenda: 

 

1. Godkjenne referat fra sist møte. Referat skal være lest før møtet. (Alle) 

2.  Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul (Jon Vidar, Roger og Marius) 

3. Økonomi. Anders informerer om det er noe nytt. Er vi innenfor budsjett (Anders) 
4. Ledig plasser i havna? Roger informerer om status på belegget i havna. Må vi 

gjøre tiltak for å få det fullt? (Roger) 
5. Arbeidsgruppe bryggefront: Informasjon om status/bevegelser (Rino) 

6. Arbeidsgruppe port: Informasjon om status/fremgang (Jon Vidar 
7. Facebooksiden ønskes endret fra «side» til «gruppe» (Gerd) 

(Sak fra sist møte). 

8. Sekretær ønsker å informere om «tilstanden til hjemmesiden» (Gerd) 
 (sak fra sist møte) 

9. Sommerfest (Gerd) 

(Sak fra sist møte) 
10. Båt har krasjet og skade brygga og uteligger. Hvordan skal vi håndtere dette nå  
     og i fremtiden? (Marius) 

11. Hytteeiere bruker avfall containere i båthavna. Er dette ok? (Gerd) 
12. Fordeling av eie og leie plasser i båthavna. Flere henvender seg til sekretær om  

     dette. Ønsker informasjon (Gerd) 
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Referat: 

  
1.  Godkjenne referat fra sist møte:  

Referat godkjent 
  

2. Vedlikeholdsplan/årshjul: 
Alt ok. 

  
3. Økonomi: 

Anders ikke tilstede. Fravær meldt.  
  

4. Ledig plasser i havna?  
Status den samme som ved forrige styremøte; 

Leie: 1 stk 3 m, 2 stk 3,5 m, 2 stk 4 m. 
Kjøpe: 1 stk 2,5 m, 1 stk 3 m, 2 stk 4 m. 

  
5. Arbeidsgruppe bryggefront:  

Rino ikke til stede. Fravær meldt. Det er tidligere bestemt at neste steg i denne 
prosessen er å starte måling av eventuelle bevegelser. Dette er foreløpig ikke 

utført. 
  

6. Arbeidsgruppe port:  
Porten er montert og alt er klart. 32 medlemmer har ikke fått brikke samt 4 
leieplasser. Pga ferieavvikling utsettes igangsettelse av brikke/ port til etter 

ferien. Dette pga styret vurderer at det er stor sannsynlighet at medlemmer 
og leieplasser ikke kommer til å hente kort i tide.  
  

7. Facebooksiden ønskes endret fra «side» til «gruppe»: 
Det ble diskutert fordeler og ulemper ved dette og styret kom frem til at det 

blir vanskelig å ha en gruppe som alle kan skrive innlegg og forvente svar på. 
Henvendelser til båtforeningen ønskes mottatt gjennom båtforeningens 
hjemmeside. Her finnes også telefonnummer til styrets medlemmer.  

Årsaken til at noen ønsker muligheten for innlegg er hvis det skjer noe i 
båthavna og en kan varsle f.eks båteier.  

For at båteiere eller andre som ser noe som bør varsles, så kom det opp 
forslag om å sette opp en informasjonsplakat til styrets medlemmer, som kan 
kontaktes. Dette jobber styret med å få på plass.  

Utover dette, har alle fått tilsendt bryggeoversikt på mail. Her er oversikt 
over hvem som ligger hvor og telefonnummer og mail de kan kontaktes på.  
  

8. «Tilstanden til hjemmesiden»: 
Hjemmesiden til båtforeningen trenger en oppdatering. Sekretær undersøker 

dette og det jobbes videre med denne saken til høsten. 
  

9. Sommerfest: 
Båtforeningen inviterer til høstfest. Det kommer eget innlegg om dette på 
båtforeningen sin hjemmeside og på facebook. Pga ferieavvikling blir ikke dette 
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før i august. Medlemmer og de som leier plasser inviteres. Det blir en påmelding 
for dette. Styret kjøper inn reker og tilbehør til maten.   
  

10. Båt har krasjet og skade brygga og uteligger: 
Det jobbes med denne saken. Utfall ikke avklart. Reparasjoner utføres når deler 

kommer. Styret skal arbeide med denne/ slike saker til høsten, for å få en 
bedre måte å håndtere dette på i fremtiden.  
 

11.  Hytteeiere og avfallshåndtering: 
Det er pr. i dag ikke noe problem med at avfallscontainer er overfylt. Det er 

inngåtte avtaler med noen hytteeiere. Dette pga ulike «gjenytelser» som 
gagner båtforeningen og dens medlemmer. Styret ser derfor ikke på dette 

som ett problem i dag. Hvis containere blir overfylte, så får styret ta dette 
opp til en ny diskusjon.  
 

12. Fordeling av eie og leie plasser i båthavna: 
Har gått gjennom rutiner for dette i styret. Havneansvarlig har kontroll på dette. 
Medlemmer oppfordres til å ta kontakt med havneansvarlig hvis de lurer på noe 

vedrørende leie og eie av båtplass. 
 

Sekretær: 

Gerd Runhovde 

Skjærviken Båtforening 
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Styremøtereferat 04.09.2024 
 
Dato: 04.09.24 
 
Sted: Båtforeningen 
 
Deltakere: 

Marius Einarsen  x 

Anders Agnalt   

Rino Bangor  x 

Roger Thorvaldsen  x 

Jon Vidar Lauritzen   

Gerd Runhovde   

 
Agenda: 

1. Godkjenne referat fra sist møte. Referat skal være lest før møtet. (Alle) 
Lest og godkjent. 
 

2.  Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul (Jon Vidar, Roger og Marius) 

- Gjenstår å male garasje. 

- Justere moringer på brygge. 

- Olje resterende av brygge. 

- Generell høstopprydding. 
 

3. Økonomi. Anders informerer om det er noe nytt. Er vi innenfor budsjett (Anders) 
            Anders ikke tilstede og status er ikke redegjort. 

4. Ledig plasser i havna? Roger informerer om status på belegget i havna. (Roger) 
Plasser til salg: 3m: 1stk. 3,5m: 1stk. 4m: 5stk. 4,5m: 1stk 
For leie: 3m: 3stk. 3,5m: 1stk. 4m: 2stk.  
 

5. Arbeidsgruppe bryggefront: Status på måling av utglidning (Rino). 
Rino begynner å se på løsning for å rette opp trefronten. 
Ser samtidig på løsning for å lede vannet vekk fra plattingen. 
Starte oppmåling av bevegelse av spunt. 
 

6. Arbeidsgruppe port: Informasjon om status/fremgang (Jon Vidar og Marius) 
             Leder orienterer om at det er lovet at port blir koblet til i helgen 6-8.09.24. Samt  
             at det blir koplet opp fjær for automatisk låsing av port. 
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7. Båt har krasjet og skade brygga og uteligger. Vi må her kontakte vårt forsikringsselskap 

for å få returnert utleggene som har blitt gjort.(Marius) 
             Ifølge havnereglement punkt nr 7 så skal følgende gjøres.  

             «Skader på utstyr, materiell eller bryggeanleggene forårsaket av medlemmer, deres båt eller     
             mannskap, vil medføre erstatningsansvar.» 

           Personen vil derfor bli fakturert av båthavna for skadene som har blitt påført. 

8. Er leasingavtale gått ut? Tatt opp på sist møte og Anders skulle sjekke opp (Anders) 
            Denne er avsluttet. Vi har ikke betalt på en stund, men måtte betale ett lite  
            gebyr for å slette avtalen. 

9. Skal to personer ha tilgang til nettbank? Eventuelt hvem i tillegg til kasserer? (Anders) 
             Anders ikke tilstede. Tas opp neste gang. 

 
10.  Forsikring bryggeanlegg. Har hørt fra andre båtforeninger at moringer skal kontrolleres 

hvert år når ett bryggeanlegg er mer enn 5 år gammelt. 
Om ikke dette blir gjort så blir utbetalingene redusert ved skade. Her må vi sjekke ut hva 
som gjelder. (Marius) 
 
Leder ba kasserer om å få forsikringsdokumenter tilsendt til seg. Disse er fortsatt ikke 
mottatt, men kasserer har bekreftet at vi ikke har forsikring på vårt bryggeanlegg eller 
kran. Leder sjekker opp med tidligere medlemmer av styret og sjekker opp hva som kan 
ha skjedd/forårsaket at vi ikke er forsikret. Styret har i dag besluttet at vi tegner 
forsikring asap om det viser seg at vi ikke er forsikret. 
Saken rundt moringer vil bli sett på samtidig som vi tegner ny forsikring. 
 

11.  Arbeidsmengden for en kasserer er etter leders mening for stor. Her må det gjøres 
konkrete tiltak for å redusere arbeidsbelastningen i fremtiden. Leder og kasserer foreslår 
for styret å jobbe med å finne ett regnskapsprogram som vil lette arbeidsoppgavene. 
(Marius) 

             Leder og brygge/opplagsansvarlig ser på muligheter for å få ett  
             regnskapsprogram. 

12. Annet: Giret på krana er i svært dårlig forfatning. Her må noe gjøres.  
            Teknisk leder (eventuelt delegere innad i teknisk) må innhente tilbud på  
            reparasjon og nytt gir. Tilbudet må være skriftlig og levert til styret innen  
            utgangen av oktober. 

Referent  
Marius Einarsen 
Skjærviken Båtforening 
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Styremøtereferat 21.11.2024 
 
Dato: 21.11.24 
 
Sted: Båtforeningen 
 
Deltakere: 

Marius Einarsen  x 

Anders Agnalt   

Rino Bangor  x 

Roger Thorvaldsen  x 

Jon Vidar Lauritzen  x 

Gerd Runhovde  x 

 
Agenda: 

1. Godkjenne referat fra sist møte. Referat skal være lest før møtet.  
Lest og godkjent 
 

2.  Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul. 
Gjenstår å male garasje. – utsatt til vår 2025 
Justere moringer på brygge – utsatt til vår 2025 
Olje resterende av brygge – utsatt til vår 2025 
Generell høstopprydding. Ikke veldig behov.  

 
3. Økonomi. Anders informerer om det er noe nytt. Er vi innenfor budsjett. 

Anders ikke tilstede og status er ikke redegjort.  

4. Ledig plasser i havna? Roger informerer om status på belegget i havna.  

Plasser til salg: 3m: 2stk. 3,5m: 3stk. 4m: 7stk. 4,5m: 1stk, 2,5 m: 2 stk 
For leie: 3m: 3stk. 3,5m: 1stk. 4m: 2stk.  
 

5. Arbeidsgruppe bryggefront: Status på måling av utglidning 

Har montert måling av bryggefront.  Målinger gjøres x1 pr.mnd og dokumenteres i 
jottacloud. 
Sett på hvordan lede vannet vekk fra plattingen. Utbedring planlegges våren 2025. 
Trefronten må også utbedres samtidig med denne utbedringen av platting. 
 

6. Arbeidsgruppe port: Informasjon om status/fremgang  
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Kun dørpumpe igjen. Denne vil monteres våren 2025.  
 

7. Skal to personer ha tilgang til nettbank? Eventuelt hvem i tillegg til kasserer 

Anders ikke til stede. Vi ser på mulighet til å ha to stykker med tilgang. Dette bør være 
leder og kasserer.  
 

8. Forsikringer. Gjennomgang av hva vi har av forsikringer og hva vi trenger.  

Har sjekket ang forsikring av båthavna. Lite blir dekket og egenandel relativt høyt. Ikke 
gunstig med forsikring. Hvis skader på moringer / havna, så må båtforeningen ordne/ 
reparere selv. Traktor er forsikret. 

 

9. Gjennomgang av tilbud for rep eller bytte av gir og motor på kran.  

Gir og motor på kran: fått tilbud på pris på nytt og også fått tilbud på vedlikehold og 
reparasjon av det som er. 
Her er tilbudene: 
1: Forespeilet pris hvis kran repareres: 32 000. 
2: Pris på nytt gir og motor: 60 000 
Det er enstemmig i styret at nytt gir og motor til kran settes opp på budsjett neste år. 
Arbeidet planlegges utført mellom januar og mars 2025. 
 

10. Div:  
1. Henvendelse til båtforeningen pga mye lysstøy. Vi ser på om vi kan vinkle lyset på 

en bedre måte for å unngå lyssjenanse. 
2. Mye tau i vannet. Refererer til havnereglement. Skader som evt. Oppstår må da 

dekkes av den som eier tauene.  
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Referent og sekretær 
Gerd Runhovde 
Skjærviken Båtforening 
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Styremøtereferat 09.12.2024 
 
Dato: 09.12.24 
 
Sted: Digitalt møte på teams 
 
Deltakere: 

Marius Einarsen  x 

Anders Agnalt   

Rino Bangor  x 

Roger Thorvaldsen  x 

Jon Vidar Lauritzen  x 

Gerd Runhovde  x 

 
Agenda: 

 

1. Godkjenne referat fra sist møte. Referat skal være lest før møtet. 

Godkjent fra sist. 

 

2. Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul. 

Alt ok. 

          

3. Økonomi. Leder informerer om utfordringer rundt kasserer rollen. 

Leder har kontaktet kasserer. 25 stykker har fremdeles ikke betalt vår/ 
sommerfaktura. 162700,- på konto.  

 

4 Budsjett 2025. Leder har satt opp forslag til budsjett. Skal diskuteres og 
vedtas i styret. 

Budsjettforslag gått igjennom og godkjent i styret. Vil bli framlagt i 
årsmøtet.  
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5 Lovendring. Det ble diskutert på medlemsmøtet at vi har litt uklare 
retningslinjer for betaling ved utleie og oppsigelse av båtplass. Det ble 
bestemt sist medlemsmøte at styret skulle se på dette og ta med dette inn 
som en sak til neste årsmøte.  

Dette er en vanskelig sak. Saken ble diskutert grundig og lenge. Om vi skal 
fortsette slik vi har gjort, eller om vi skal gjøre en vedtektsendring. 

Slik det er nå kan vedtektene tolkes «slik du selv vil». Slik kan det ikke være. 
Vi i styret anbefaler at frist for å melde om at båtplass ikke skal brukes er 
1.april. Hvis denne frist overholdes faktureres ikke medlemsavgiften for 
sesongen. Ved overskridelse av denne frist, blir eier av båtplass fakturert for 
sommerplass.  

Rino ser på hvordan vi skal gjøre denne vedtektsendringen. 
Vedtektsendringen vil legges frem på årsmøte i mars 2025. 

 

6 Arbeidsgruppe bryggefront: Status på måling av utglidning 

Måling utglidning er det samme som ved forrige måling- dvs stabilt. 

 

7 Vedlikehold av kran.  

Det ble sist godkjent enstemmig av de som deltok på møtet at vi skulle 
kjøpe ny motor og gir til kran. Prisen har økt og leder ønsker at vi skal 
stemme på nytt med ny pris. Leder har gått flere runder på pris, men denne 
skal da være endelig. 

Gammel pris: 598958kr 

Ny pris: 63200kr 

Ny pris er godkjent i styret og hensyntatt i budsjett 2025. 

Sekretær: 
Gerd Runhovde 
Skjærviken Båtforening 


